

Aktif Penuaan, Teknologi Mudah Alih

Penduduk global semakin mengalami penuaan. Menurut unjuran UNESCO, kumpulan yang berumur 60 tahun dan ke atas berkembang lebih pesat daripada kumpulan-kumpulan umur lain. Antara 1970 dan 2025, dijangka pertumbuhan di kalangan orang-orang tua kira-kira 694 juta atau 223 peratus, dengan 80 peratus hidup di negara-negara membangun. Apakah keperluan komunikasi and keinginan apabila kita semakin tua? Bagaimana penuaan memberi kesan rangkaian sosial, amalan komunikasi, atau pilihan media dan penggunaan teknologi?

Aktif Penuaan, Teknologi Mudah Alih membawa bersama-sama pasukan penyelidikan dari Malaysia, Catalunya (Sepanyol), Kanada dan Quebec dengan tujuan untuk lebih memahami persimpangan antara komunikasi, penuaan dan mobiliti. Dalam perbincangan tentang aktif penuaan, kesihatan, pendidikan dan penyertaan biasanya dinamakan sebagai elemen penting untuk meningkatkan tahap kualiti hidup yang lebih baik. Apa yang kekurangan daripada kesusasteraan kajian ialah pertimbangan peranan utama tentang komunikasi, media atau teknologi baru, sebagai komponen strategi ini. Begitu juga, kumpulan-kumpulan yang berumur 60 tahun dan ke atas biasanya tidak dijumpai dalam dokumen industri dan penulisan akademik dalam bidang media dan teknologi. Matlamat penyelidikan perkongsian kami adalah untuk mengenal pasti, memahami, dan berfikir apakah langkah-langkah yang perlu diambil untuk membetulkan jurang kesusasteraan. Tambahan pula, kita semua akan mengalami penuaan.

Peserta-peserta Projek

Kim Sawchuk, Communication Studies, Concordia University, Montreal, Québec, Canada

Barbara Crow, York University, Toronto, Ontario, Canada

Mireia Fernández-Ardèvol, IN3, Open University, Barcelona, Catalunya, Spain

Chui Yin Wong, Faculty of Creative Multimedia, Multimedia University, Kuala Lumpur, Malaysia

Line Grenier, Department of Communications, University of Montreal, Montreal, Québec, Canada

Sue Levesque, York-TD Community Engagement Centre, Yorkgate Mall,
Toronto, Ontario, Canada

Pengurus Projek dan Pembantu Penyelidikan

Mariam Esseghaier, PhD Candidate, Communication Studies, Concordia
University, Montreal, Québec, Canada